



30.08.2021

ПОЛОЖЕНИЕ
о Кубке мира по рукопашному бою 2021 года
среди мужчин и женщин

1. ЦЕЛИ И ЗАДАЧИ

Популяризация рукопашного боя в мире.
Укрепление дружественных связей с атлетами зарубежных стран.

2. ВРЕМЯ И МЕСТО ПРОВЕДЕНИЯ, ПРОГРАММА

Кубок мира проводится с 10 по 14 ноября 2021 года.

Место проживания (10 – 14 ноября): Гостиница «Салют»,
адрес: Российская Федерация, Москва, Ленинский проспект д.158

Место проведения (11 – 13 ноября):
Дворец гимнастики «Ирины Винер-Усмановой»,
адрес: Российская Федерация, Москва, ул. Лужники дом 24, стр. 24

Программа:

- 10 ноября:** приезд и размещение команд, комиссия по допуску, аккредитация, взвешивание и медицинский контроль участников, жеребьевка, совещание судей;
11 ноября: торжественное открытие, соревнования в дисциплине «Самооборона» и «Самооборона 1+1», предварительные бои в дисциплине «Поединок»;
12 ноября: предварительные полуфинальные поединки, награждение в дисциплине «Самооборона»;
13 ноября: торжественное открытие финальной части, финальные поединки, награждение, закрытие соревнований;
14 ноября – пресс-конференция, итоговое совещание, награждение лучших представителей, судей и спортсменов, отъезд команд.

3. ОРГАНИЗАЦИЯ И ПРОВЕДЕНИЕ

Организацию и проведение Кубка мира осуществляют:

- Министерство спорта Российской Федерации;
- Правительство города Москвы;
- Департамент спорта города Москвы;
- АНО «Москомспорта»;
- Московская федерация рукопашного боя;
- Общероссийская физкультурно-спортивная общественная организация «Всероссийская федерация рукопашного боя»;
- Союз общественных объединений «Международная федерация рукопашного боя».

4. УЧАСТНИКИ

Участие в Кубке мира только по заявкам Национальных федераций.

Допускается по два спортсмена от страны в каждой весовой категории во всех дисциплинах.

Каждая команда должна привезти не менее двух судей.

В дисциплине «Поединок» допускаются спортсмены старше 18 лет в следующих весовых категориях:

Мужчины - до 55,60,65,70,75,80,85,90 и свыше 90 кг, Абсолютная;

Женщины – до 45,50,55,60,65,70,75 и свыше 75 кг, Абсолютная;

В дисциплине «Самооборона» следующие категории:

Возрастная категория 18-37 лет: до 70 , 85, и свыше 85 кг;

Возрастная категория 38-49 лет: до 75 , 90, и свыше 90 кг;

Возрастная категория 50-60 лет: до 85 , 85 кг;

Возрастная категория старше 60 лет: до 85 , 85 кг.

В дисциплине «Самооборона 1+1» два участника без учета возраста и веса.

5. СУДЬИ

Кандидатуры судей согласовываются с судейским комитетом МФРБ и вызываются отдельным приглашением. E-mail: h2hfight@mail.ru

Работа судей, проживание и питание за счет средств организаторов соревнований.

6. УСЛОВИЯ ПРОВЕДЕНИЯ, ПРИЕМА И ФИНАНСИРОВАНИЯ

Кубок мира проводится по правилам Международной федерации рукопашного боя. В дисциплине «Поединок» - третьих мест два, в дисциплинах «Самооборона» и «Самооборона 1+1» - третьих мест два.

Расходы по приему иностранных спортивных делегаций (питание, проживание) за счет средств командирующих организаций. Расходы по проезду иностранных спортивных делегаций в Российскую Федерацию, город Москва и обратно, несут командирующие организации.

Стартовый взнос 40 Евро за каждого спортсмена в каждой дисциплине.

7. НАГРАЖДЕНИЕ

Чемпионы в каждой весовой категории награждаются: медалями и дипломами 1 степени; призеры – медалями и дипломами соответствующих степеней; тренеры чемпионов – дипломами.

В командном зачете кубками награждаются команды, занявшие призовые места.

8. ВЫЗОВ, ЗАЯВКА, КОНТАКТЫ

Настоящее Положение является вызовом на Кубок мира 2021.

Подтверждение об участии, с указанием количества спортсменов, представителей, тренеров и судей, передается в Оргкомитет Кубка мира до 22 октября 2021 года.

Email: h2hfight@mail.ru h2hfight@yandex.ru Сайт: www.hsif.world

Все участники Кубка мира, на время соревнований, должны проживать в гостинице «Салют» по адресу: Москва, Ленинский проспект д.158. Осуществить бронирование номеров по специальному тарифу можно на сайте отеля www.hotelsalut.ru или по телефону: +7 495 234-92-52 используя кодовое слово - «HSIF2021».

Для получения визовой поддержки, а также организации встречи делегаций и вопросов общего характера обращаться в Международную федерацию рукопашного боя: Ответственный секретарь МФРБ, Мясоедов Сергей

телефоны: +7(495) 107-91-40, +7(909) 904-09-71, +7(903) 960-59-16;

(Русский, Английский, WhatsApp, Viber)

Без предварительной заявки спортсмены к соревнованиям не допускаются.

Делегации, прибывшие согласно вызову, обязаны представить в комиссию по допуску через своего представителя: заявку, документы удостоверяющие личности членов спортивных делегаций, оригиналы договоров о страховании от несчастных случаев, жизни и здоровья участников соревнований, справку с отрицательным результатом теста на COVID-19 (не более 72 часа до прибытия), государственный флаг и гимн (на диске).

Президент МФРБ



С.А. Астахов



HAND-TO-HAND FIGHTING SPORT INTERNATIONAL FEDERATION

The union of public associations

(H S I F)

PRESIDIUM

26, bld.4, Petrovka str., Moscow, 127051, RUSSIA tel/fax: +7(495)107-91-40, +7(903)960-59-16;

e-mail: h2hfight@mail.ru h2hfight@yandex.ru

website: www.hsif.world

30.08.2021

GOVERNING PROVISIONS For the World Cup 2021 in Hand-to-Hand Fighting, Men and Women.

1. MISSION AND GOAL

Promotion of Hand-to-Hand Fighting Sport all over the world.
Strengthening friendship within the World Sports Community.

2. TIME, PLACE, PROGRAM

Time: 10-14 November, 2021

Accommodation: «Salut» Hotel, Leninskiy prospect 158, Moscow City, Russian Federation

Venues: Rhythmic Gymnastics Palace, Luzhniki 24, bld. 24, Moscow City, Russian Federation

PROGRAM:

Wednesday 10 November: arrival of teams, hotel check-ins; registration, referee meeting and seminar, accreditation, weighing and medical check.

Thursday, 11 November: opening ceremony; competitions in the disciplines of "Self-defense" and "Self-defense 1+1"; start up in the all weight categories in the discipline "Fight".

Friday, 12 November: quarter and semi-final fights, award ceremony in the disciplines of "Self-defense" and "Self-defense 1+1".

Saturday, 13 November: gala opening, final fights; award ceremony; closing ceremony.

Sunday, 14 November: press conference, final referee meeting, departures.

3. ORGANIZATION AND RUNNING

Organization in charge:

- Sport ministry of the Russian Federation;
- The government of Moscow City;
- The sport department of Moscow City;
- ANO "MoscowSport";
- Moscow hand-to-hand fighting federation;
- The public organization «All-Russian hand-to-hand fighting federation»;
- The union of public associations «Hand-to-Hand Fighting Sport International Federation»;

4. ELIGIBLE ATHLETES

All participants should have permission from their national federation. Two athletes for each weight class for every National Team.

Each team should bring not less 2 referees.

Eligible participants for the discipline "**Fight**": men and women no younger than 18 years.
The World Cup is held in the following weight categories:

Men: weight classes (kg) up to 55, 60, 65, 70, 75, 80, 85, 90, over 90, Absolute;

Women: weight classes (kg) up to 45, 50, 55, 60, 65, 70, 75, over 75, Absolute.

Eligible participants for the discipline "**Self-defense**": men no younger than 18 years.
The World cup Championship is held in the following categories:

Age category 18-37: up to 70, 85, over 85.

Age category 38-49: up to 75, 90, over 90.

Age category 50-60: up to 85 over 85.

Age category older 60: up to 85 over 85.

Discipline "**Self-defense 1+1**": two participants without consider age and weight categories.

5. REFEREES

Referees for the Championship are recruited by Special Invitation. The list of invitees shall be agreed upon with the referee committee of HSIF. E-mail: h2hfight@mail.ru

Referee remuneration and accommodation/catering costs will be paid by the Organizers.

6. GOVERNING RULES, HOSTING, COST COVERAGE

Competition Rules:

The World cup shall be run in accordance with The Rules for International Competitions as approved by the Hand-to-Hand Fighting Sport International Federation (HSIF) www.hsif.world. Olympic Drop Out System shall apply. There shall be two "Third Place" awards.

Costs for receiving foreign sport delegations (catering, accommodation) are carried by the Sending Side. Travel costs to Moscow (return) for foreign sport delegations are born by the Sending Side.

Application payment is 40 Euro from each athlete, in each Discipline.

7. AWARDS

Champions in each weight class shall be awarded Medals and 1st Degree Diplomas, valuable prizes; winners of all other places shall be awarded medals and diplomas of respective degrees. Coaches of the Champions are awarded Diplomas. Teams winner will take Cup 1st, 2nd, 3rd degrees.

8. INVITATION, APPLICATION, CONTACTS

This Guiding Provisions document shall serve as the Official Invitation to the World cup.

Applications to participate stating number of athletes, representatives, coaches and referees for each team should be sent to the Organizers Committee in advance of the Event and should reach the Committee no later than 22 October 2021.

E-mail: h2hfight@mail.ru h2hfight@yandex.ru Website: www.hsif.world

During the competitions all participants of World Cup should accommodate in Hotel "Salut" Leninskiy prospect 158, Moscow City, Russian Federation. To book rooms with the special price you may on the website www.hotelsalut.ru or by phone number +7495 234-92-52 to using special word (password) – "HSIF2021".

Contact details to request visa support and arrange meeting on arrival:

+7(495)107-91-40, +7(903) 960-59-16, +7 (916) 127-57-84

Athletes shall not be accepted for competition without prior application.

Delegations arriving by Invitation shall submit the following documents to the Acceptance Commission via their Representative:

Identification Documents for the Athletes, Originals of their Accident, Life and Health Insurance Policies, the (-) test of COVID -19 72 hours before coming, State Flag of their Country and the sound track of the National Anthem (CD).

President of HSIF



S.A. Astakhov